
Zn: or.0012.2.2ol9 Protokół Nr 212019

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy

odbytego w dniu 27 listopada2Ol.9 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Rady Gminy Piotr Gonęrka i na wstępie

powitał członków Komisji.
Stwierdził , ie na stan 15 członków Komisji zgodnie z Iistą obecności w posiedzeniu

udział'bierze, |4 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

W posiedzeniu nie braŁaudziaturadna ElŻbieta Śhwińska, która usprawiedliwiła

swoj4 nieobecność.
Lista obecności stanowi zał4czniknr l do protokofu.

Następnie Przewodn iczący Komisj i powitał :

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

- Sekretarza Gminy Barbarę Badelską,

- Skarbnika Gminy Annę Wajnberger

- Inspektora ds. wymiaru podatków i opłat Dorotę Zganiacz.

Lista obecności stanowi zatączniknr 2 do niniejszego protokofu.

Wruz z zaproszęniami uczestnicy posiedzenia otrzymali proponowany porzqdek

posiedzenia,Przewodniczący Rady Gminy zwróciŁ się o zgłaszalvlę zmian do tego

porządku.

Do proponowanego porz4dku posiedzenia nie zgłoszoto Żadnychzmian i został on

przyjęty j ednogłośnie.
Porządek posiedzenia stanowi zatącztikrrr 3 do niniejszego protokofu w następującym

brzmieniu:
1. otwarcię posiedzenia i stwierdzetię quorum.

f . Pnyjęcie porządku posiedzenia

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji.

4. omówienie i zaopiniowanie stawek podatków i opłat lokalnych naf020 rok.

5. Zapoznatie się zProgramem współpracy Gminy Fałków z organlzacjami

p ozar ządowymi or az inrtymi p o dmi otami prow adz ąc ymi dz i ałalno ś ć p o żytku

publiczneg o na 2020 rok.

6' omówienie materiałów i projektów uchwał natajbliiszą sesję Rady Gminy.

7. Sprawy róite,
8. Zakohczęnie posiedzenia.

W związku ztym, ie do protokołów zpoprzednich posiedzeń Komisji nie

zgtoszono Żadnych uwag zostały one przyjęte jednogtoŚnie:

Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dniaLĘ października 2019 roku.



Protokół z posiedzenia Komisji Spraw obywatelskichz dniaZ5 pażdzierntkaZ}|9 roku.

Protokół zposiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego z dnia 28 paździemikaZ}I9
roku.

Ad.pkt.4.
Prowadzenie posiedzęnlaprzejął Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz

. Baran i udzielił głosu Wójtowi Gminy.
Na wstępie Wójt poinformował, Że został opracowany projekt budzetu Gminy na2020
rok, który przekazano do Regionalnej Izby obrachunkowej w Kielcach celem jego

zaopiniowania.

Jednym z dochodów budzetu są dochody z podatków i opłat lokalnych stwierdził Wójt.

Po przeanalizowaniu strony dochodowej projektu budzetu rc2020 rok proponuje się nie

podnosić stawęk podatków i opłat lokalnych na2020 rok i pozostawić na poziomie roku

bieiące go stwierdził Wój t.

Jak dalej poinformował Wójt propozycja pozostawienia stawek podatków i opłat

lokalnych na2020 rok w dotychczasowej wysokości nie spowoduje wzrostu wydatków

podatników, u których w roku bieŻqcym wystąpiło zjawisko SuSZy t zmniejszeniu uległy

zbiory płodów rolnych.
Propozycja pozostawięnia stawek podatków i opłat lokalnych w wysokoŚci roku f0I9 tltę
wymaga podejmowaniaptzez Radę Gminy uchwał podatkowych na 2020 rokdodał
Wójt.

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy i poinformowała, iekonieczne jest

podjęcie uchwały w sprawie obniŻęnia Średniej ceny skupu ż5Ąa dla celów wymiaru
podatku rolnego na2020 rok, poniewaipoprzednia uchwala w tym temacie była podjęta

na rok 2019.

Zapoztała otla z projektem tej uchwały oraz poinformował'a, żę średnia cena skupu i1Ąa

do wyrriaru podatku rolnego na2020 rok równieŻpozostaje w tej samej wysokoŚci
(52,00zŁ), co w roku 2019.

Jak {alej wyjaśniła Skarbnik Gminy projekt tej uchwały został przesłany do

Świętokrzyskiej Izby RolniczĄ w Kielcach celem jego zaopiniowania.

Głos ponownie zabrał' Wójt i zwrocił' się do radnych o za1ęcie stanowiska

odnośnie przedstawionej propozycjtpozostawienia stawek podatków i opłat w

doty chczas owej wys oko Ś ci.

Radny Jarosław Kaczmarek stwierdził, zepozostawienie stawek podatków w tej

samej wysokości jest z pewnoŚcią korzystne dla rolników.
Zwrócit. się o wyjaśnienie, jakie to będzie miało skutki w naliczeniu subwęncji dla

Gminy.
Jak wyjaśniła Skarbnik Anna Wajnberger w sprawozdaniachbudzetowych Gmina

wykazuje skutki obnizenie górnych stawek podatków' co moze mieó wpływ na wysokość

części wyrównawczej subwencj i ogólnej.



WypowiedŹuzupe|nił wójt Gminy, który poinformował, ie udzielanie ulg i
umorzeń podatków równiez ma wpłyv na wysokośó subwencji dla Gminy.
Nie mniej jednak taka forma pomocy jest stosowana w wyjątkowych sytuacjach dla

podatników znĄdujących się w trudnej sytuacji życiowej oraz{tnansowej dodał Wójt.

Następnie głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Maryla Domańska,

. która stwierdziła, ze propozycja pozostawienia stawek podatków i opłat lokalnych w
dotychczasowej wysokości jest jak najbardzlej słuszna chociaŻby ze względu na problem

Suszy' jaki w roku biezącym wystąpił na terenie Gminy.
Przęwodniczy Rady Gminy zabierajqc głos w temacie stawek podatków i opłat na

f020 rokrówniez podkreŚlił , ze propozycje Wójta sqkorzystne dla podatników iwyrazlł,
akceptację dla tych propozycji.

Radni rownięizaakceptowali propozycje Wójta, co do pozostawienia stawek

podatków i opłat lokalnych ru2020 rok w wysokości obowi4zujęcej w roku bieżącyrn.

Ad.pkt.5.
Prowadzenie posiedzęniaprzejął' Przewodniczący Komisji Spraw obywatelskich

Bogusław Bartos, który udzięlił głosu Barbarzę Badelskiej Sekretarzowi Gminy'
Poinformował'a ona, ię wraz z zaproszęniami na posiedzenie radnym został. doręczony
projekt tej uchwały.
Przepisy ustawy o działaIności pozytku publicznego i o wolontariacię naL<tadająna

Gminę obowięzek uchwalani a roczfiego pro gramu współprac y z or ganizacjamt

pozarzqdowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalnośó pożytku publicznego
poinformowała B arbara B adęlska.

Program współpracy na2020 rok jest dokumentem okreŚlaj4cym ceIe, zasady' przedmiot

i formy współpracy w okresie całego roku.

Zgodtie z przepisami tej ustawy roczny program jest uchwalany po konsultacjach z
organizacjamipozarz4dowyrni oraz podmiotami prowadzącymi działalnośó pozytku
publicznego.

Jak poinformowała Sekretarz Gminy konsultacje były prowadzone poprzez

zamieszczenie pĄektu programu na tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy w Fałkowie atakŻe

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz serwisie internetowym Gminy Fałków.

W okręsie przęprowadzantakonsultacji uprawnione podmioty nie wniosły Żadnychuwag

do projektu programu.

Protokół z przeprowadzotych konsultacj i został. podany do publicznej wiadomości na

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy, Biuletynie Informacji Publicznej jak równiez serwisie

internetowym Gminy F ałków poinformowała B arbara B adelska.

Następnie BarbaraBadelska poinformowała o zakresie oruzpnorytetowych zadanlach
publicznych ujętych w Programię na2020 rok.
Między innymi sqto działatiaz zakresu: działaltościnarzecz osób niepełnosprawnych,

przeciwdziałaniatlzależniętiom i patologiom społecznynr' pomocy społecznej ( pomocy



rodzinom i osobom będącym w trudnej sytuacji życiowej oraz wyrównania szans tych
rodzin i osób), nauki, szkolnictwawyiszego, edukacji' oświaty i wychowania, wspierania
i upowszechniania kultury ftzycznej, organizacji wolnego czasrl oraz aktywizacjt
społecznej dzięci i młodztęŻy, wspierania społecztych,lokalnych inicjatyw kulturalnych

oraz wspie rania społecznych, lokalnych inicj atyw kulturalnych.
Jak dalej poinformowała Barbara Badelska współpraca pomiędzy Gmin4 a podmiotami

Programu będzie prowadzona w formie finansowej ( poprzez zlecanie realizaqi zadań

publicznych w trybie konkursowym wraz z udzieleniem dotacji na finansowanie jego

realizacji lub wspieranie wykonania zadaniapoprzez dofinansowanie jego realizacjt) oraz
pozafttansowej polegaj4cej między innymi na

( remontach budynków z wyjątkiem obiektów będących własnością Gminy, za|upach
inwestycyj nych, zakupach gruntów itp.).

Na realizację zadanpublicznych objętych Programem na 2020 rokzaplanowana został'a

kwota w wysokoŚci 50.000,00 zł.

Środki teprzeznaczone zostanąnazadantapubliczne realizowane zarówno w ramach

konkursu ofert jak rówtnęi w trybie bezkonkursowym dodała Barbara Badelska.

Rada Agnieszka Zenka-Zgaliacz zwrócił'a się z zapytaniem czy w tej kwocie s4

rowniei środki na zywnoŚć dla podopiecznych Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej.

Bańara Badelska wyjaŚniła, iew tej kwocie nie ma Środków na ten cel, w trybie
pozakonkursowym dodatkowe środki przekazywane Są dla Banku Żywności.

Wypowiedz uzupełnił Wójt Gminy, który poinformował, Że na cele statutowe

Banku Żywności dotychczas była przekazywana kwota 3.000,00 zł.

Na zakończęnie Barbara Badelska udzięIita dodatkowych wyjaśnień dotyczących
omawianego proj ektu uchwały.

Ad.pkt.6.
D alsze prowadzenie p o s iedz erua przej ął Przewodn iczqcy Komisj i Rozwoj u

Gospodarczego JanRutowicz i udzielił głosu Annie Wajnberger Skarbnikowi Gminy.
omÓwiła ona projekt uchwały dotyczqcy zmiaty wieloletniej prognozy finansowej

Gminy.
Poinformowała, Że ta podstawie przęprowadzonej atalizy realtzacji dochodów i
wydatków bud.Żetu, dotacji otrzymatychze Swiętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego

oraz umowy na dofinansowanie zadatta pn.,,P rzebudowa drogi gminnej Zbojno-Kołoniec

oraz drogi gminnej Skórnice-P1ąskowice,, zwiększa się dochody i wydatki budzetowe o

kwotę 420 576,34 zł.
Głos ponownie zabrała Skarbnik Gminy i omówiła proponowate zamiany w

budzecie Gminy na 2019 rok.

Zmiany w planie dochodów wynikaj4 z ataIizy reallzacjl planu' informacji otrzymanych
ze Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego dotycz4ce przyznanych dotacji celowych
nareallzację zadan własnych, oraz doflnansowania w kwocie 246 749,00 zł kosztów



realizacji inwestycji w ramach Funduszu Dróg Samorządowych zprzeznaczeniemta
przebudowę dró g gminnych Zb ójno -Kołoniec oraz Skórni ce- Pląskowic e.

Zmiany w planie wydatków wynlkają z analtzy reaIizacji planu Urzędu Gminy, jednostek

or gatizacy jnych Gmi ny or az informacj i otr zymany ch z U r zę du Woj ewó dzki e g o

poinformowała Skarbnik Gminy.
Jak dalej poinformowała Skarbnik Gminy w zwiqzkuzrealizacj4w 2019 tokuzadania
inwestycyjnego pn.''Przebudowa dróg gminnych Zbójno-Kołoniec oraz Skórnice -
Pl4skowice zadantę to zostało przeniesiote z załącztika pn.'' Limity wydatków na

wieloletnie przedsięwzięcia,' do zał'ącztlika pn,, Limity wydatków do poniesienia w f0I9
roku".

W dalszej części tego punktu głos ponownię zabrata Sekretarz Gminy Barbara

Badelska i omówiła projekt kolejnej uchwały, który radni otrzymaliwraz z zaproszeniem

nanajbliiszą sesję.

Poinformowata,iepodczas obrad sesji w dniu 28 grudnia 2018 roku Rada Gminy

za}llierdzIła Gminny Program Profilaktyki i RozwiązywatiaProblemów Alkoholowych

orazPtzęciwdztałania Narkomanii w gminie Fałków rcf0|9 rok, w którym między

innymi określono harmonogram wydatków na realizację zadail'zaplanowanych w tym

programie.

Na realiza cję zadah zaplanowano kwotę 82 000,00 zł pochodząeą z opłat za zezwolenia

na sprzedaż napojów alkoholowych.
W zwiqzlllztym, ze dochody ztych opłat w roku bieŻqcymwyniosły 88 096,|4 zł

róinicę w kwocie 6 096,|4 zł proponuj e slę przeznaczyó na zwiększenię wydatków o

kwotę 2 096,14 zł na zadanie pn. ,,Udziat w organ7zowaniu imprez sportowo-

rekreacyj nych, kulturalno.rozrywkowych i wycieczek turystyc zno -I<r Ą oznawczych dla

rriodzieŻy szkolnej w tym orgatizacja XII Gwiazdkowego Turnieju Sportowego dla

uczniów szkół podstawowych z terenu Gminy Fałków'' oraz zwlększenie o kwotę

4 000,00 zt wydaków na zadatie pn. ,,organizacja zajęć świetlicowych dla dzięci i
rrt'o{zieżzy w okresie ferii letnich na terenie Gminy Fałków oraz wspieranie świetlic

szkolnych".
Będąc przy głosie Barbara Badelska poinformowała, żzę takię propozycje zmian w

harmonogramie wydatków zostały doręczone radnym wraz z zaproszeniami na sesję.

Podczas posiedzenia w dniu f6,1I,2019 roku Gminna Komisja Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych iPrzeciwdziałatia Narkomatr zaproponowała , aby całq

kwotę tj. 6 096,14 zł'przeztaczyć narealizację punktu 4 harmonogramu wydatków,

ponieważ nie ma potrzeby zakupu dodatkowego wyposaŻętia do Świętlic.

Zasugerowano, aby dodatkowe środki przezflaczyó na organizację XII Gwiazdkowego

Turnieju Sportowego dla wszystkich uczniów w siedzibie szkół', do których uczęszczajq.

Dotychczas był to turniej dlauczniow k1as od 1 do 3, który odbywał się w szkole w

Fałkowie gdzie byli dowoięniuczniowie szkoły w Czermnie.



Po zwiększeniu środków będzie mozliwość zorganlzowania turnieju zarówno w szkole w

Fałkowie jak i w Czermnie dla wszystkich uczniów tych szkół poinformował'aBarbara

Badelska.
Na zakończenlę odpowiedziała ona na pytania dotycz4ce omawianego tematu.

Ad.pkt.7.
Na wstępie głos zabrał. Wójt Gminy, który poinformował o planowanym w

tĄbliiszym czaste spotkaniu opłatkowyrr dla osób starszych, samotnych oraz innych

osób zainteresowanych.

Spotkanie to odbędzie się w Szkole Podstawowej w Fałkowie gdzie zostaną dowiezieni

wSZyScy zainteresowani, jego organizacjqzajmują się pracownicy Gmirurego ośrodka

Pomocy Społecznej i Gminnej Biblioteki Publicznej w Fałkowle gdzie talezy zgł'aszać

takie osoby.

Będ4c przy głosie Wójt zwróciŁ się do radnych, aby poinformowali i zgłosili osoby

chętne do udziafu w spotkaniu opłatkowym.

Będąc przy głosie Wójt poinformował', ze podobnie jak w latach poprzednich

rowniei i w tym roku planowany jest sylwester przedUrzędem Gminy.

Informując o tym Wójt zaprosit radnych wraz Z rodzinami do wspólnego powitania

Nowego 2020 roku.

Jak dalej poinformował zlecoto wykonanie i dostarczel7lę 1000 sztuk kaIendarzy

ściennych ta2020 rok.
Kalendarze zostaną wykonane przez firmę zę Szczęcina, która zł'oŻył'a najkorzystniejsz4

ofertę cenową w zap7Ąaniu ofertowym.

Zostanqone współfinansowane ze środków unijnych w ramach promocji projektu

zw iązane go z r ęw ttalizacj ą F ałkow a p o informow ał Wój t.

W dalszej częścttego punktu gł'os zabra| radny Grzegorz Baran, który stwierdził,

ie naleŻy w ptzyszł'ościprzyjrzeć się jak wykonylvane s4 drogi na tęrenie Gminy.

Wykonawcy otrzymuj q zato zaptatę, a jakoŚó wykonanych drog pozostawia wiele do

zyc4erua dodał radny.

Radny Jar} Rutowicz stwierd zIł, zeradny czy sołtys danej miejscowości powinien

być poinfoffnowany o terminie tozpoczęciaprac na drodze.

Do wypowiedzi ustosunkował się Wójt, który wyjaśnił, ze sąto drogi rolnicze i
wielu przrypadkach nię jest to budowa, a remont drogi, duzo zaIęŻy odprzepustowoŚci

gruntu, na którym znajiląe się droga, natomiast w tych miejscowoŚciach gdzie zgł'aszano

uwagi wykonawcazostaŁ zobowtązany do poprawy wykonyl'vanych prac.

Radny Grzegorz Baran stwierdził, że niektóre drogi budowane czy remontowane

w poprzednich latach były w dobrym stanie nawet przez l0 lat natomiast obecnie po

bardzo krótkim czasię nie nadają się do użytku.



Następnie gt'os zabrałaradnaAnna Pluta, która zwróclł.a się do Wójta Gminy o

umozliwięnie korzystania z pomieszczen znaj dujących się na parterze budynku Gminnej

Bibliotęki w Fałkowię.
Jak dalej poinformowała radn a z tychpomieszczeń chciałyby skorzystaó między innymi

panie zkółkaszydełkowego, które obecnie spotykają się w bibliotece.

Wójt stwierdził, ie rrię ma problemu, aby pomieszczenia, o których mowa były

zainteresowanym udostępnione, niemiej jednak trzebapamiętać, że w przyszłyn roku

moŻę zaistnięć sytuacj a ponownego wykorzystywania tych pomi eszczei na przeds zko le.

Będ4c przy głosie Wójt poinformował., ie w przyszłymroku Gminabędzie mtał'a

możliwość wnioskowania o kolejne środki unijne na przedszkole.

JęŻęIiśrodki zostatąprzyznate,przedszkole będzie naparterze budynku Gminnej

Biblioteki w Fałkowie.

Następnie Wójt poinformował', Że Gminny oŚrodek Pomocy Społecznej wyst4pił do

IJrzęduMarszałkowskiego w Kielcach z wnioskiem o środki na świetlice środowiskowe.

Wniosek zostałpozytywnie rozpatrzony i w najbliższym czasie Kierownik GOPS

podpisze umowę zlJrzędemMarszałkowskim ttarealizację tego zadatia dodał wójt.

W dalszej częścitego punktu głos zabrałradny z miejscowości Sulborowice

Jarosław Kaczmatek, który ponownie poruszył temat upamiętnienia mieszkańców tej

miejscowo Ści oraz innych osób, które zginęły podczas walk pod ,,Diablą Górę'' poprzez

usytuowanie kamięnia - obelisku lub tablicy pamiątkowej w miejscowoŚci Sulborowice.

Propozycję upamiętnienia poległych poparł radny Bogusław Bartos.

wójt wyjaŚnił, Żetęmatten jest mu Znany nie ma obecnie takiej mozliwości,

ponieważ teren, na którym moztaustawić tablicę pami4tkowq czy obelisk nie jest

własnością Gminy.
Jak dalej poinformował Wójt na terenię Gminy s4 nieruchomości między irrrrymi w

Sulborowicach, które po skomunalizowaniu będą stanowić własność Gminy i wówczas

będzie moznanimi dysponowaó zgodnie z potrzebami danej miej scowoŚci.

Bez'.posiadania prawa własnoŚci do nieruchomoŚci czy budynku Gmina nie moze

wydawaó ia&ly ch środków z budŻętu gminy na ich zagospodarowanie.

Będąc przy głosie Wójt poinformowat o trwających ustaleniach odnoŚnie

up amiętnienia o s oby Marszałka J ózęfa P iłsudskie go.

Poinformo wał, ze są dwie propozycje' jedna to usytuowanię w kościele parafialnym w

Fałkowie płyty poŚwięconej Marszałkowi Józefowi Piłsudskiemu oraz druga propozycja

to usytuowanie tej płyty na fałkowskim rynku.

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który podziękował

wszystkim biorącym udziałw tegoroc znychobchodach Święta Niepodlegtości pod

patronatem Rady Gminy.
Będąc przy głosie Przewodnicz4cy Rady Gminy zwroc7ł' się do przewodnicz4cych

komisji Rady Gminy o przygotowanie planów pracy komisji na2020 rok,



Przewodniczący Rady Gminy poinformował o planowanyrrr w dniu 25 stycznia

2O2O rokuBalu Charytatywnyn izwrocił' się o wzięcię udziafu w tym balu.

Został'powołany społeczny komitet orgaruzacji tego balu w składzie: Dyrektor PSP w

Czermnte,Wicedyrektor PSP w Fałkowie, przedstawiciele Rady Rodziców ztychszkóŁ,
jak dalej stwierdził Piotr Gonerka jest on równieŻ w składzie tego komitetu.

Przewodnlczqcy Rady Gminy poinformowat", ie podczas balu będzie zorganizowana

zbiórkapubliczna, a zebrate środki pienięzne zostan4przekazane na konta Rady

Rodziców PSP w Fałkowie i PSP w Czermnie.

Głos w tym temacl'e zabraŁaradna Agnieszka Zerka-Zganiacz, która stwierdziła,

że jest zaskoczona t4 sytuacją, jako przewodnicząca Rady Rodziców w PSP w Fałkowie

powirrrra być o tyrn poinfortnowana.

Przęwodniczqcy Rady Gminy stwierdził, że proponował, aby bal odbył się pod

patronatem Rady Gminy i o tyrrr radni zostali poinformowani' wstępnie wyraztli zgodę,

natomiast w dyskusji po jednej z sesji kilku radnych stwięrdziło , ie tie wyraŻĄą zgody,

aby bal odbywał się po patronatem Rady Gminy, dlatego stwierdził, iew zwtązkuztym

powoła Komitet Społeczny do organizacji balu charytatywnego' natomiast on Sam będzie

w składzię Komitetu, jako osoba prywatna i na zaproszęniach, nie będzie się powoływał

na funkcję Przewodniczqcego Rady Gminy. Jak dalej stwierdził, było to jasno

powiedziane.
Radna Agnieszka ZenkaZgatiacz stwierdziła, ie niejest przeciwna organizacji

Balu Charytatywnego, ale nie posiadajęc na ten temat informacji nie mogła

poinformowac rodziców podczas spotkania w szkole w Fałkowie.

Przewodnlczqcy Rady Gminy stwierdził' Żebyło to konsultowane z Dyrektorami

Szkół, które wyrazlły zgodę rrataką formę pomocy dla Rady Rodziców.

Następnie gtos zabrał Wójt Gminy, który stwierdził, ie jego zdaniem Bal

Charytatywny jest dobrą form4 pomocy i osobiście akceptuje takę formę.

WiceprzewodniczącaRady Gminy zabierĄqc głos w temacie Balu

Char1.tatywnego stwierdzlła, że faktem jest, że częśÓ radnych nie dała przyzwolenla

PrzewodnrczącemvRady Gminy do objęcia patronatem tego balu przez Radę Gminy' co

nie znaczy, ze ttle moię się on zaangażować w organizacjębalu.

Następnie Agnieszka Zetka.Zganiacz zwrocił'a się o wyjaśnienie, kto zaprosił

delegację ukraińsk4, ponieważ ichwizytabyła zaskoczęniem kiedy pojawili się w szkole.

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, Że delegacja ukraińskabyła na terenie

Gminy przejazdem. ponieważ przyjechali oni zwiedzió polskie uczelnie i o przyjeździe

uczniów rowrrięi dowiedział się na dwa dni wcześniej.

Następnie gtos zabrał Wójt Gminy, który potwierdził wypowiedź

Przewodniczqcego Rady Gminy oraz dodał, ze po otrzymaniu informacji, ie delegacja

będzte w zwiędzać między innymi uczelnie w Kiecach , a navczyciele i uczniowie , którzy



przyjmowaIittaszych uczniów na Ukrainie chcieliby przyjechać na 3 dni do Fałkowa,

zaprosit delegację na teren Gminy.
Delegacja ukraińska zwtedził'auczelnie w Kielcach, a następnie udała się, aby zwtedzić

inne uczelnie w naszymkraju, na terenie Gminy byli 3 dni.

Koszty pobyh] delegacji ukraińskiej nie zostały pokryte zbudŻętu gminy arri teŻ z

budzetu szkoły, całośó kosztów pokrył jeden zprzedsiębiorców naszej gminy

poinformował Wójt.
Będ4c przy głosie Wójt stwierdził, ie szanuje poglądy innych na temat współpracy z

Ukrain4, aIe jak jui wielokrotnie podkreśIałuwaza, ta współpraca powinnabyć nadal

kontynuowana chociaŻby ze względu tawyjazdy ucztliów,którzy mająmoŻ|iwoŚó nie

tylko porównania warunków, w jakich żyjąuL<raińscy rówieŚnicy ze swoimi , ale równtei
zw tędzarla s ąsiedni e go kraj u i p oznaw ania hi storii P olski.

Będąc przy temacie związanymZ t4 współpracąPrzewodniczący Rady Gminy

stwierdził, ie miat mozliwośó pobytu na Ukrainie i zasugerował zorganizowanie w

przyszł'ościwyjazdu radnych np. do Lwowa.

Ad.pkt.8.
W zw i4zku ze zr ę aLizowani em p orz ądku p o s i e dz eni a P rz ew o dniczqcy Rady

Gminy podziękował wszystki m za ldział i zanknął po s i edzenie.

Na tym protokół zakoilczotto.

Protokółowała:

Irena
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